
Protokół 3/06 
z posiedzenia Zarz ądu Powiatu, 

z dnia 15 grudnia 2006r. 
 

 

 

 

 

W posiedzeniu udział brali: 

 

1. Pan Andrzej Stępień                  - przewodniczący Zarządu Powiatu 

2. Pan Janusz Antczak                  - wiceprzewodniczący Zarządu Powiatu 

3. Pan Waldemar Kluska               - członek Zarządu Powiatu  

4. Pan Jan Kopeć                          - członek Zarządu Powiatu 

5. Pani Krystyna Miśkiewicz          - członek Zarządu Powiatu 

 

 

 

 

 

Ponadto w posiedzeniu udział brali: 

 

1. Pan  Andrzej Chowis                  - Sekretarz Powiatu 

2. Pan  Aleksander Owczarek        - naczelnik Wydziału Ogólnego Starostwa  

                                                          Powiatowego 

3. Pan  Zenon Kowalczyk               - naczelnik Wydziału Rolnictwa i Ochrony 

                                                          Środowiska Starostwa Powiatowego 

4. Pani Jolanta Majcher                  - naczelnik Wydziału Finansowo – Księgowego 

                                                          Starostwa Powiatowego 
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Proponowany porz ądek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie III posiedzenia Zarządu Powiatu.     

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołów z I i II posiedzenia Zarządu Powiatu.  

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek 

ogólnodostępnych na terenie powiatu wieluńskiego na 2007r.  

6. Rozpatrzenie wniosku w sprawie pokrycia kosztów badań profilaktycznych raka szyjki 

macicy w związku z organizowanymi przez Starostwo Powiatowe w Wieluniu badaniami 

profilaktycznymi – przesiewowymi.  

7. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie delegowania radnych 

Rady Powiatu w Wieluniu do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku.  

8. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu.  

9. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu.  

10. Rozpatrzenie wniosku Zespołu Szkół Nr 1 w Wieluniu o przyznanie środków finansowych z 

PFOŚiGW.  

11. Sprawy bieżące. 

12. Wolne wnioski. 

13. Zakończenie III posiedzenia Zarządu Powiatu. 
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Pkt 1 

 

Otwarcie III posiedzenia Zarządu Powiatu. 

 

 

        Pan Andrzej St ępień – przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu - otwieram III 

posiedzenie Zarządu Powiatu. Witam wszystkich. 

 

 

 

 

 

 

Pkt 2 

 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 

        Pan Andrzej St ępień – przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – wszyscy 

członkowie Zarządu Powiatu są obecni. Stwierdzam, że obrady są prawomocne. 

 

 

 

 

 

 

Pkt 3 

 

Przyjęcie porządku obrad.  

 

          

        Pan Andrzej St ępień – przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – porządek obrad 

Państwo otrzymaliście. Proponuję, aby z porządku obrad wykreślić punkt 5. Czy są 

jeszcze uwagi do porządku obrad? Pozostałe sprawy, które będziemy rozpatrywać 
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rozpatrzymy w sprawach bieżących. Kto jest za przyjęciem porządku obrad z 

zaproponowaną zmianą?           

 

 

        Porządek obrad z zaproponowaną zmianą przyjęty został jednogłośnie (5 

głosów za ).  

 

 

Przyj ęty porz ądek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie III posiedzenia Zarządu Powiatu.     

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołów z I i II posiedzenia Zarządu Powiatu.  

5. Rozpatrzenie wniosku w sprawie pokrycia kosztów badań profilaktycznych raka szyjki 

macicy w związku z organizowanymi przez Starostwo Powiatowe w Wieluniu badaniami 

profilaktycznymi – przesiewowymi.  

6. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie delegowania radnych 

Rady Powiatu w Wieluniu do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku.  

7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu.  

8. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu.  

9. Rozpatrzenie wniosku Zespołu Szkół Nr 1 w Wieluniu o przyznanie środków finansowych z 

PFOŚiGW.  

10. Sprawy bieżące. 

11. Wolne wnioski. 

12. Zakończenie III posiedzenia Zarządu Powiatu. 
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Pkt 4 

 

Przyjęcie protokołów z I i II posiedzenia Zarządu Powiatu.  

 

 

        Pan Andrzej St ępień – przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – czy ktoś ma uwagi do 

protokołów? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem protokołów?  

 

 

        Protokoły z I i II posiedzenia Zarządu Powiatu przyjęte zostały jednogłośnie (5 głosów 

za).  

 

 

 

 

 

 

Pkt 5  

 

Rozpatrzenie wniosku w sprawie pokrycia kosztów badań profilaktycznych raka szyjki macicy 

w związku z organizowanymi przez Starostwo Powiatowe w Wieluniu badaniami 

profilaktycznymi – przesiewowymi.  

 

 

        Pan Andrzej St ępień – przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – proszę, naczelnik 

Owczarek.  

        Pan Aleksander Owczarek – naczelnik Wydziału Ogólne go – nasz ginekolog po 

negocjacjach oczekuje wynagrodzenia brutto rzędu 400zł za całą akcję i jest prośba, żeby to 

zaakceptować. 

        Pan Andrzej St ępień – przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – gdzie będą się odbywać 

badania? 

        Pan Aleksander Owczarek – naczelnik Wydziału Ogólne go – w Wieluńskim Domu 

Kultury w parku im. Żwirki i Wigury. To jest ta sama firma, która była już wcześniej, ponieważ 

ilość zgłoszeń była taka, że przerastała możliwości tamtej akcji. W tej chwili, to jest 
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uzgodnione, oni mają na to swoją aparaturę, swój sprzęt, swoich ludzi i płaci za to Narodowy 

Fundusz Zdrowia. My to logistycznie tylko załatwiamy i to jest zrobione. Jest kilkaset osób 

znowu zapisanych. Natomiast to, co miałby robić pan Goździk to są badania cytologiczne i tu 

jest nastawienie na pobudzenie świadomości potencjalnych pacjentek, żeby ludzie zaczęli się 

badać, bo jest to również profilaktyka, która powinna być robiona. I to zrobi doktor Goździk, 

jest to uzgodnione, natomiast taka skromna rekompensata za jego pracę. Sprzęt, który byłby 

wtedy potrzebny dla ginekologa jest wypożyczony z poradni ze szpitala. Ma być dzisiaj 

przywieziony, w tej chwili jest w zasadzie przewożony. 

        Pan Andrzej St ępień – przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – z uzasadnienia wynika, 

że doktor Goździk będzie pracował tylko 16. grudnia.  

        Pan Aleksander Owczarek – naczelnik Wydziału Ogólne go – w zależności od 

potrzeb.  

        Pani Krystyna Mi śkiewicz – nie może tak być, że w zależności od potrzeb, bo zgłoszą 

się kobiety 16 grudnia, ale zgłoszą się też i 17 i nie można zrobić tak, że 16 będą miały 

cytologię, a 17 nie. To nie może tak być. 

        Pan Aleksander Owczarek – naczelnik Wydziału Ogólne go – chcę wyjaśnić, że są 

robione zapisy i zapisów jest w tej chwili niewiele. Z tego co wiem nie ma chyba 20 osób, czy 

około 20 osób jest.  

        Pani Krystyna Mi śkiewicz – tylko.  

        Pan Aleksander Owczarek – naczelnik Wydziału Ogólne go – tak to wyglądało. W 

tamtym roku przebadali około 18 osób i w tej chwili nie ma wielkiego zainteresowania. 

        Pani Krystyna Mi śkiewicz – może nie jest to nagłośnione.  

        Pan Aleksander Owczarek – naczelnik Wydziału Ogólne go – jest nagłośnione. Być 

może niektóre osoby zdecydują się na cytologię jak przyjdą.  

        Pan Andrzej St ępień – przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – czyli 16. grudnia będzie 

dyżurował doktor Goździk, a gdyby była potrzeba to 17. rozumiem, że też.  

        Pan Aleksander Owczarek – naczelnik Wydziału Ogólne go – rozumiem, że tak.  

        Pan Andrzej St ępień – przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – kto jest za 

przeznaczeniem kwoty 400zł na pokrycie honorarium dla doktora Goździka.  

 

 

        Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył wniosek (5 głosów za).  
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Pkt 6 

 

Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie delegowania radnych Rady 

Powiatu w Wieluniu do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku.  

 

 

        Pan Andrzej St ępień – przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – również proszę 

naczelnika Owczarka o zabranie głosu. 

        Pan Aleksander Owczarek – naczelnik Wydziału Ogólne go – potrzeba podjęcia tej 

uchwały wynika z tego, że członkostwo radnych w Komisji Bezpieczeństwa i Porządku, 

powołanej zgodnie z przepisami ustawy o samorządzie powiatowym, która podlega tylko 

staroście wygasa z końcem kadencji, czy z jakichkolwiek innych przyczyn, kiedy mandat 

wygasa stąd trzeba powołać nowych radnych, ponieważ jest nowa rada.  

        Pan Andrzej St ępień – przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu –  kto był poprzednio. 

        Pan Aleksander Owczarek – naczelnik Wydziału Ogólne go – pan Majnert i 

Smugowski, za którego później był pan Okrasa.  

Było to tak, że radnych delegowali koalicjanci i jeśli można proponować, jest to oczywiście do 

ustalenia, to myślę, że pan Kieler z jednej strony, z drugiej strony pan Sola mogli by 

wchodzić w grę.  

        Pan Andrzej St ępień – przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – pan Majnert nigdy nie był 

w koalicji. 

        Pan Aleksander Owczarek – naczelnik Wydziału Ogólne go – przepraszam. 

Rzeczywiście, tak. 

        Pan Andrzej St ępień – przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – proponuję, aby do 

Komisji Bezpieczeństwa i Porządku zgłosić pana Marka Kielera i pana Krzysztofa Solę.  

Kto jest za przyjęciem takiego projektu uchwały? 

 

 

        Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w 

sprawie delegowania radnych Rady Powiatu w Wieluniu do składu Komisji Bezpieczeństwa i 

Porządku. (5 głosów za)  

  

 

Pan Waldemar Kluska i pan Jan Kopeć opuścili salę obrad.  
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Pkt 7  

 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

 

 

        Pan Andrzej St ępień – przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – proszę o wyjaśnienie na 

czym zmiany polegają.   

        Pani Jolanta Majcher – naczelnik Wydziału K sięgowo – Finansowego – zmiany, 

które są wprowadzone uchwałą Zarządu są przede wszystkim związane z tym, że przyszły 

kolejne decyzje z Urzędu Wojewódzkiego zwiększające dotacje na niektóre zadania i żeby 

nie czekać do ostatniego dnia grudnia – a Zarząd ma takie uprawnienia – wprowadzone są 

uchwałą Zarządu Powiatu. Ponad to są jeszcze zmiany wprowadzone na wniosek jednostek 

polegające głównie na przesunięciach pomiędzy paragrafami w danym rozdziale (zabrane z 

jednego paragrafu dołożone do drugiego paragrafu) i ta uchwała dotyczy głównie tego 

rodzaju zadań.  

        Pan Andrzej St ępień – przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – czy są pytania? Jeżeli 

nie ma, kto jest za podjęciem uchwały?     

 

 

        Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął Uchwałę Nr 2/06 w sprawie zmian w budżecie 

powiatu. (3 głosy za) 

 

 

 

 

 

 

Pkt 8 

 

Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie.  

 

 

        Pan Andrzej St ępień – przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – proszę, pani Majcher.  
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        Pani Jolanta Majcher – naczelnik Wydziału K sięgowo – Finansowego – tutaj jest 

podobnie tyle tylko, że tą uchwałą wprowadzamy z kolei te dochody, których nie może 

wprowadzić Zarząd do budżetu, czyli dochody jednostek wypracowane przez jednostki 

powiatu, dochody pochodzące z rezerw, subwencji oświatowej, które w międzyczasie 

otrzymaliśmy i to głównie te dochody są wprowadzane. Jest jeszcze wprowadzane jedno 

porozumienie, to ostatnie porozumienie, które było zawarte z gminą Wieluń na budowę 

parkingu w Dąbrowie. Jeżeli chodzi o stronę wydatków to na podstawie tych zwiększonych 

dochodów zwiększamy również wydatki w tych działach i rozdziałach, które są 

wyszczególnione w tej uchwale. Należałoby jednak mieć świadomość, że projekt dziś 

przedstawiony nie jest ostateczną wersją tej uchwały i do końca grudnia może jeszcze się 

coś zmienić.  

        Pan Andrzej St ępień – przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – czy są pytania? Nie ma. 

Kto jest za przyjęciem proponowanych zmian w budżecie i przyjęciem projektu uchwały Rady 

Powiatu? 

 

 

        Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w 

budżecie powiatu. (3 głosy za) 

 

 

 

 

 

 

Pkt 9 

 

Rozpatrzenie wniosku Zespołu Szkół Nr 1 w Wieluniu o przyznanie środków finansowych z 

PFOŚiGW. 

 

 

        Pan Andrzej St ępień – przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – w materiałach 

otrzymaliście Państwo pismo dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 pani Pastusiak, w którym to piśmie 

pani dyrektor zwraca się o zrefundowanie zakupu 2 sztuk kontenerów na nieczystości stałe o 

łącznej wartości 6.344 zł. Czy ta faktura jest zapłacona? 
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        Pan Zenon Kowalczyk – naczelnik Wydziału Ro lnictwa i Ochrony Środowiska – ta 

faktura jest zapłacona ze względu na to, że pani Pastusiak kupiła te kontenery ze środków 

komitetu rodzicielskiego. 

        Pan Andrzej St ępień – przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – nie widać, że jest 

zapłacona.     

        Pan Zenon Kowalczyk – naczelnik Wydziału Ro lnictwa i Ochrony Środowiska – na 

fakturze nie widać, że jest zapłacona, ale ja rozmawiałem z panią dyrektor i powiedziała, że 

zapłaciła ze środków funduszu rodziców. Widziałem te kontenery, one po prostu nie nadają 

się do naprawy, bo całe dna były zgnite i śmieci wylatywały. Powiem tylko tyle, że w 

programie gospodarki odpadami przyjętym przez Radę Powiatu były zapisy odnośnie zakupu 

kontenerów na zbieranie odpadów. Trochę szkoda, że pani dyrektor nie zgłosiła wcześniej tej 

propozycji, to tylko takie uchybienie formalne, natomiast z punktu widzenia potrzeby i 

ewentualnie możliwości sfinansowania tych kontenerów przez PFOŚiGW jest to zasadne.  

        Pan Andrzej St ępień – przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – są środki?  

        Pan Zenon Kowalczyk – naczelnik Wydziału Ro lnictwa i Ochrony Środowiska – na 

ten moment są. Sprawdzaliśmy i środki na koncie będą i można to zrefundować.  

        Pan Janusz Antczak – wiceprzewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – w dniu wczorajszym 

rozmawiałem z panią Krystyną Pastusiak i zapoznałem się również z projektem, czy 

wnioskiem, który złożyła na 2007 rok i też powiedziałem, że od czasu, kiedy jest dyrektorem 

to środków troszeczkę do jednostki przez nią kierowanej spłynęło. Ja będę wymagał, żeby 

przy wnioskowaniu do PFOŚiGW poszczególne nasze jednostki również wykazywały na tyle 

inwencji, aby wskazywały, że jest chociaż 20%, 30% udziału po stronie danej szkoły, czy 

jednostki. Pani Pastusiak wyraziła na to zgodę i powiedziała, że te 80 kilka tysięcy, o które 

występuje w przyszłym roku ograniczy do połowy, a resztę będzie starała się w jakiś sposób 

poszukać, natomiast w tym roku wnioskowana kwota znajduje się w budżecie, więc można tę 

jednostkę wesprzeć.  

        Pan Andrzej St ępień – przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – kto jest za pozytywnym 

załatwieniem tej sprawy, proszę o podniesienie ręki. Dziękuję.  

 

 

        Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył wniosek (3 głosy za ).  
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Pkt 10 

 

Sprawy bieżące.  

 

 

        Pan Andrzej St ępień – przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – wpłynęło pismo od 

księdza z parafii w Krzeczowie – sprawa bardzo delikatna. Ksiądz proboszcz zwraca się z 

prośbą o pomoc na organizację koncertu Reprezentacyjnego Zespołu Artystycznego Wojska 

Polskiego. Ja proponuję, żeby zorientować się, jaka jest cena biletu i nabyć 20 sztuk i w ten 

sposób to załatwić. Nie ma ceny, ale myślę, że nie będzie zbyt wygórowana, bo koncert 

będzie odbywał się w kościele. Taka jest propozycja. Czy w tym temacie ktoś chciałby 

zabrać głos?     

        Pan Janusz Antczak – wiceprzewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – ja, panie 

przewodniczący mam zawsze jedną zasadę, jeżeli nie jest się w stanie pokryć pełnych kwot 

to trzeba rozmawiać. Tak się składa, że w przypadku Reprezentacyjnego Zespołu 

Artystycznego Wojska Polskiego koszty wyżywienia pokrywa wojsko, koszty przewozu 

pokrywa wojsko, więc ja chciałbym wiedzieć skąd te koszty. Trzeba powiedzieć na co te 

pieniądze faktycznie mają iść, czy na to, żeby gościć chór? Powiat ma doświadczenia z 

Reprezentacyjnym Zespołem Artystycznym Wojska Polskiego i wiemy, na jakich zasadach 

oni przyjeżdżają. Koszty są żadne, dlatego że jeżeli w terminarzu mają zapisane, że 

przyjeżdżają i w Krzeczowie dają koncert to budżet państwa w ramach wydatków wojska 

pokrywa to wszystko. Myślę, że faktycznie należałoby się zorientować, kto z pracowników 

Starostwa będzie chętny i wtedy zakupić bilety zgodnie z sugestią Pana Starosty. 

        Pan Andrzej St ępień – przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – kto jest za takim 

rozwiązaniem sprawy?  

 

 

        Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie ustosunkował się do pisma (3 głosy za). 

 

         

        Pan Janusz Antczak – wiceprzewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – na sesji można 

również podać informację, że 13 stycznia 2007r. będzie gościł chór na naszej ziemi. Trzeba 

powiedzieć, jaka jest cena biletu i może radni również włączą się w to. Dziękuję.  
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        Pan Andrzej St ępień – przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – dzisiaj wpłynęło pismo z 

Biura Rady zawierające interpelację pana Widery dotyczącą śmieci za szpitalem.  

        Pan Janusz Antczak – wiceprzewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – przede wszystkim 

należy zobowiązać dyrekcję szpitala do przedstawienia informacji, czy stan sanitarny 

faktycznie jest taki jaki został w interpelacji przedstawiony, stan faktyczny i ewentualne kroki 

w celu usunięcia tego bałaganu. Dziękuję.  

        Pan Andrzej St ępień – przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – informuję członków 

Zarządu, że złożyliśmy wniosek do Urzędu ds. Kombatantów. Byli panowie ze Starostwa w 

Warszawie w czwartek i udało się uzyskać obietnicę, że otrzymamy dotację z Urzędu ds. 

Kombatantów w wysokości około 35.000 zł na organizację spotkania opłatkowo – 

noworocznego dla kombatantów z terenu powiatu wieluńskiego i za te pieniądze będzie 

zorganizowana wigilia i prezenty również w ramach tych środków będą przekazane. To jest 

jako informacja, bo ten temat wróci, gdy wpłynie umowa do starostwa i będziemy musieli 

wprowadzić te środki do budżetu powiatu.  

Z informacji bieżących. Dzisiaj jeszcze o godz. 16.00 jest wigilia w Gimnazjum nr 1 przy ulicy 

18 stycznia, o 16.30 dyrektor IPN pan Dróżka wygłosi wykład w ramach uniwersytetu III 

wieku w muzeum. Jutro o 11.00 jest podsumowanie sezonu LZS – u, w niedzielę o 14.00 

Powiatowy Przegląd Rodzin Muzykujących w Konopnicy. W poniedziałek pani Barbara 

Sułkowska zaprasza do Wieruszowa na naradę poświęconą promocji zdrowia i inspiracji do 

działań lokalnych powiatowych inspektorów sanitarnych województwa łódzkiego. We wtorek 

zbiórka na akcję „Kalendarz” będziemy zbierać pieniądze dla domów dziecka z terenu byłego 

województwa sieradzkiego. O godzinie 11.00 jest narada w sprawie dróg u wojewody. W 

środę jest o 9.00 Powiatowa Rada Zatrudnienia, o 16.00 wigilia w Gromadzicach i o 18.00 

wigilia na Traugutta. W piątek wigilia w DPS-ie Skrzynno i w starostwie spotkanie z 

pracownikami o godzinie 9.00. To tyle jeśli chodzi o sprawy bieżące. Czy są pytania? Nie 

widzę. 
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Pkt 11 

 

Wolne wnioski. 

 

 

        Na III posiedzeniu Zarządu Powiatu nie został złożony żaden wniosek.  

 

 

 

 

 

 

Pkt 12  

 

Zamknięcie III posiedzenia Zarządu Powiatu. 

 

 

        Pan Andrzej St ępień – przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – zamykam III posiedzenie 

Zarządu Powiatu. Dziękuję.  

 

 

 

 

       Protokołowała 

 

     Alicja Dudaczyk 

 

 

 

 


